誰會得救? Who will be saved?

3/1/2015,路加福音 #39 王文堂牧師 神、真、好! God is true, God is good.

- ·他們將神的真實變為虛謊,去敬拜事奉受造之物,不敬奉那造物的主; 主乃是可稱頌的,直到永遠。阿們!
- For they exchanged *the truth of God* for a lie, and worshiped and served the creature rather than the Creator, who is blessed forever. Amen. (羅 Rom. 1:25, NASB)

- 即便有不信的,這有何妨呢?難道他們的不信就廢掉神的信嗎?斷乎不能!不如說,神是真實的,人都是虛謊的。
- What if some were unfaithful? Will their unfaithfulness nullify God's faithfulness? Not at all! Let God be true, and every human being a liar. (羅 Rom. 3:3-4, NIV)

- 你們是怎樣離棄偶像歸向神,要服事那又真又活的神。
- And how you turned to God from idols to serve a living and true God. (帖前 1 Thess. 1:10, NASB)

- 凡有血氣的盡都如草,他的美容都像野地的花...草必枯乾,花必凋殘,惟有我們神的話必永遠立定。
- All flesh is grass, and all its loveliness is like the flower of the field... the grass withers, the flower fades, but the word of our God stands forever. (賽Isa. 40:6-8, NASB)

- · 你們蒙了重生,不是由於能壞的種子,乃是由於不能壞的種子,是藉 著神活潑常存的道。
- For you have been born again, not of perishable seed, but of imperishable, through the living and enduring word of God. (被前 1 Peter 1:23, NASB)

- 又真又活 Living and True
 - 服事那又真又活的神。
- 活潑常存 Living and Enduring
 - 你們蒙了重生…是藉著神活潑常存的道。

- 耶和華說:我的意念非同你們的意念, 我的道路非同你們的道路。天怎樣高 過地,照樣我的道路高過你們的道路, 我的意念高過你們的意念。
- "For my thoughts are not your thoughts, nor are your ways my ways," declares the Lord. "For as the heavens are higher than the earth, so are my ways higher than your ways and my thoughts than your thoughts." (賽 Isa. 55:8-9, NASB)

- 主耶和華賜我受教者的舌頭,使我知道怎樣用言語扶助疲乏的人。主知是提醒、提醒我的耳朵,使我能聽,像受教者一樣。(賽50:4)
- The Lord God has given me the tongue of disciples, that I may know how to sustain the weary one with a word. He awakens me morning by morning, he awakens my ear to listen as a disciple. (Isa. 50:4, NASB)

- •除了神一位之外,再沒有良善的。
- No one is good except God alone.
 (□ Mark 10:18, NASB)

- 神既不愛惜自己的兒子,為我們眾 人捨了,豈不也把萬物和他一同白 白的賜給我們嗎?
- He who did not spare His own Son, but delivered Him over for us all, how will He not also with Him freely give us all things? (羅 Rom. 8:32, NASB)

神、真、好! God is true, God is good.

- 一、神國度的性質 The nature of God's Kingdom
- 1. 恩典的國度 Kingdom of Grace
- 2. 真理的國度 Kingdom of Truth

真理的較量 A contest of truth

- 守安息日Observe the Sabbath Day
- ·當照耶和華你神所吩咐的,守安息日為聖日。六日要勞碌做你一切的工,但第七日是向耶和華你神當守的安息日。
- Observe the Sabbath day by keeping it holy, as the Lord your God has commanded you. Six days you shall labor and do all your work, but the seventh day is a sabbath to the Lord your God. (申 Deut. 5:12-14)

- · 這一日,你和你的兒女、僕婢、牛、驢、牲畜,並在你城裡寄居的客旅, 無論何工都不可做。
- On it you shall not do any work, neither you, nor your son or daughter, nor your male or female servant, nor your ox, your donkey or any of your animals, nor any foreigner residing in your towns. (申 Deut. 5:14)

- 一、神國度的性質 The nature of God's Kingdom
- 1. 恩典的國度 Kingdom of Grace
- 2. 真理的國度 Kingdom of Truth
- 3. 權柄的國度 Kingdom of Power
- 4. 榮耀的國度 Kingdom of Glory
- 5. 增長的國度 Kingdom of Growth
- 6. 包容的國度 Kingdom of Inclusion
- 7. 基督的國度 Kingdom of Christ

愛子的國度 Kingdom of Beloved Son

- ·他救了我們脫離黑暗的權勢,把我們遷到他愛子的國裡;我們在愛子裡得蒙救贖,罪過得以赦免。
- For He rescued us from the domain of darkness, and transferred us to the kingdom of His beloved Son, in whom we have redemption, the forgiveness of sins. (西 Col. 1:13-14, NASB)

- 二、誰會得救? Who will be saved?
- 1. 趁有機會,你們要努力進窄門。
- 2. 將來有許多人以為自己可以進去, 卻是不能。
- 3. 從東、西、南、北將有人來,在神 的國裡坐席。
- 4. 有些在後的將要在前,有些在前的將要在後。

機遇 Opportunity

- 當趁耶和華可尋找的時候尋找他,相近的時候求告他。
- Seek the Lord while he may be found;
 call on him while he is near. (賽 Isa.
 55:7)

機遇 Opportunity

- -趙蔚然牧師,光啟社"時兆之聲"主題曲
 - 像天空繁星 忽現忽隱
 - 像水面浮萍 飄流不停
 - 人生的機遇 稍縱即逝
 - 切莫等待 切莫遲延 切莫因循
 - 像晴空白雲 連綿不盡
 - 像江上帆影 迎向光明
 - 美妙的人生 永無窮盡
 - 我心嚮往 我靈渴羡 我願追尋

https://www.youtube.com/watch?v=4m0LhkClqX0

窄門 The narrow gate

你們要進窄門。因為引到滅亡,那門是寬的,路是大的,進去的人也多;引到永生,那門是窄的,路是小的,找著的人也少。(太 Matt. 7:13-14)

如何成為基督徒 How to become a Christian

- A. Admit 承認:以謙卑的心,承認自己 乃是一個罪人。
- B. Believe 相信:相信耶穌,並他為了我的罪而被釘十字架。
- C. Confess 宣告:決志祈禱,宣告你的信心,接受耶穌成為你的生命之主。